
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 19. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 78
Ministeren bedes kommentere artiklen i Ingeniørens Nyhedsavis den 11. fe-
bruar 2013: "Mængden af gylle til biogas er overvurderet", hvori flere eksper-
ter fremhæver, at der dels er mindre gylle, dels at kun "to tredjedele af gød-
ningen fra danske svin, køer, høns og mink kan realistisk benyttes til at produ-
cere biogas". Dermed reduceres den anslåede udnyttelse af biogas fra 26 PJ
til kun 14 PJ og med en faldende mængde frem mod 2020.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
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